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 صفحه2««

سابقه حضور بازیکنان عراقی در فوتبال تبریز 
از جاسم کرار پرحاشیه تا صفا 

هادی بدون حاشیه

6
رئیس دانشگاه تبریز در جمع خبرنگاران تاکید کرد؛ 
همیشه مراقب دانشجویان هستیم

8

عصرآزادی/ س�رویس فرهنگی: رئیس دانشگاه تبریز گفت: رویداد 
بزرگ المپیاد دانش�جویان سراسر کشور را با میزبانی از ۵ هزار نفر 
برگزار نمودیم که همانند اجلاس روس�ای دانش�گاههای کش�ور به  
صورت کاملًا آبرومندانه برگزار ش�ده و س�رمایه اجتماعی مناسبی 

برای دانشگاه تبریز به ارمغان آورد...

»عصرآزادی« از نگرانی تشکل های صنفی کارگری

در سال ۱۴۰۲ گزارش می دهد
درباره حقوق بازنشستگان و مستمری بگیران

زندگی با 
لرزندگی!

 صفحه  2««

رییس س��ازمان ان��رژی اتم��ی گفت: تلاش 
داری��م نیروگاه های اتمی را به جایی برس��انیم 
که حداقل ۱۵ درصد از انرژی کش��ور از مسیر 

هسته ای تامین شود.
به گزارش ایسنا، محمد اسلامی گفت: ما یک 
نیروگاه هزار مگاواتی داریم که تا الان بیش از 
حدود ۵۸ میلیارد کیلووات س��اعت به ش��بکه 
برق تزریق کرده اس��ت و این امر موجب شده 
خودمان صاحب یک نیروگاه اتمی باشیم که به 
دست ایرانی ها بهره برداری و نگه داری می شود 

و تعمیرات آن هم در دست انجام است.
وی ادام��ه داد: نیروگاه های��ی که در دس��ت 
ساخت داریم در بوش��هر، خوزستان، سیستان 
و بلوچستان در سواحل مکران یا در هرمزگان 
در س��واحل دریای عمان هستند که گام مهم 
توسعه ای ما هستند. ما تلاش داریم نیروگاه های 
اتمی را به جایی برسانیم که حداقل ۱۵ درصد 
از انرژی کش��ور از مسیر هسته ای تامین شود. 
این گام نیاز به یک نقش��ه راه داش��ته است تا 
بدون همکاری خارجی ها با ظرفیت ملی انجام 
دهیم و اگر هم خارجی ها همکاری کردند که 

چه بهتر.
اس��لامی در برنامه ای تلویزیونی گفت: یکی 
از روش ه��ای آب ش��یرین کردن اس��تفاده از 
راکتورهای هس��ته ای است اما برای آب با دوام 
از راکتور اس��تفاده نمی کنند چون نیروگاه ها 
در س��ال دو تا س��ه ماه از مدار ب��رای تعویض 

س��وخت و تعمیرات خارج می شود و یک شهر 
و منطقه را نمی توان به نیروگاه وابسته کرد. اما 
از آنجایی که مطالبه دیرینه مردم بوش��هر بود، 
الان س��رمایه گذاری برای ۷۰ هزار مترمکعب 
آب در بوشهر را شروع کردیم و قول دادیم که 
دو س��اله تحویل دهیم البت��ه کمی مقدماتش 
زمان برد اما الان در دست اجراست و این تعهد 

را ما به مردم بوشهر ادا می کنیم.
وی در پاس��خ به اینکه س��اخت آب شیرین 
کن بومی است؟ اظهار کرد: خیر کاملا داخلی 
نیس��ت. ما دنبال این هس��تیم که این فناوری 
هم بومی کنیم، اما الان این سیس��تم ترکیبی 
است و بعد از آن در سواحل هرمزگان و هر جا 
که نیروگاه اتمی بس��ازیم آب ش��یرین کن در 

کنارش خواهیم داشت.
ریی��س س��ازمان ان��رژی اتمی در پاس��خ به 
اینکه وضعیت س��اخت نیروگاه در سیستان و 
بلوچس��تان و هرمزگان در چه مرحله ای است 
گفت: ما الان شرکت نیروگاه های اتمی ایران � 
مکران و ایران � هرمز را فعال کردیم زمینه ها 

و س��ایت ها فراهم و انتخاب است و در فرایند 
دریافت زمی��ن و مطالعات میدان��ی و انتخاب 
سیس��تم و اقدامات فنی مهندسی هستیم که 
در یک زمان بندی فشرده با الگوی تامین مالی 
متفاوتی که برایش تعریف کردیم داشته باشیم 
که دچار افت مالی نشوند. آب شیرین کن هم 
برای هر دو اس��تان مورد اش��اره در نظر گرفته 

شده است.
رییس سازمان انرژی اتمی در پاسخ به اینکه 
ایران مجوز مصاحبه با دانش��مندان هسته ای 
را صادر کرده اس��ت؟ گفت این مس��اله صحت 
ندارد و کذب اس��ت و این مس��اله اصلا مطرح 
نبوده اس��ت. یک��ی از خبرنگاران رس��انه های 
صهیونیس��تی ای��ن س��وال را پرس��ید و آقای 
گروس��ی هم وقتی پاسخ داد، پاسخ او منتتشر 
نشد بلکه س��وال خبرنگار در رسانه ها منتشر 

شد.
وی ادامه داد: آنچه ما با آژانس تفاهم کردیم 
این اس��ت که آژانس ایران را بر اساس ضوابط 
برجام اندازه گیری نکند. م��ا متعهد به پادمان 
و ان پی تی هس��تیم و برای ما مهم اس��ت که 
اعتم��اد و تعامل آژان��س با ما برقرار باش��د و 
آژانس دانشش از روند فعالیت های ایران تداوم 
داش��ته باش��د.  بر اس��اس بیانیه تهران تفاهم 
کردی��م یک الگوی نظارتی برای خلاءهایی که 
آژانس احس��اس می کند با اعتبار ان پی تی را 

ترسیم کنیم.

رییس س�ازمان پزش�کی قانونی کش�ور در 
اولین جلسه ش�ورای مدیران سازمان در سال 
۱۴۰۲، ب�ا تأکید بر تعالی س�ازمانی، اولویت ها، 
سیاست ها و اهداف پیش روی سازمان در سال 

جدید را اعلام کرد.
به گزارش ایسنا به نقل از اداره کل روابط عمومی و 
امور بین الملل سازمان پزشکی قانونی کشور، عباس 
مسجدی در اولین جلسه شورای مدیران سازمان که 
روز یکشنبه ۲۰ فروردین ماه در سالن جلسات حوزه 
ریاس��ت برگزار ش��د، افزود: با توجه به حرکت رو به 
جلو سازمان طی سال های اخیر و پیشرفت در حوزه 
های فناوری و تجهیزات، لازم اس��ت در سال جدید 
نیز افزایش دانش و توانمندی ها در دستور کار قرار 
گیرد تا شاهد توسعه هر چه بیشتر در زمینه داخلی 

سازی و تولید تجهیزات و مواد مصرفی باشیم.
وی با اش��اره به اینکه "تعالی س��ازمانی" در سال 
جاری به عنوان ش��عار اصلی سازمان پزشکی قانونی 
کشور در نظر گرفته شده است، برخی سیاست های 
سازمان در س��ال پیش رو را برشمرد و گفت: تعالی 
سازمان در زمینه های مختلف، موضوع مهمی است 
ک��ه باید مورد توجه همه هم��کاران قرار گیرد و در 
راستای تحقق این هدف برخی سیاست های سازمان 
از جمل��ه تعالی س��ازمان در افزایش دانش و مهارت 
کارشناسان و افزایش اتقان نظرات کارشناسی، تعالی 
در افزایش کیفیت خدمت رسانی، افزایش بهره وری 
و تعال��ی در مدیریت منابع مالی و نیروی انس��انی و 

افزایش اقتدار سازمانی باید مد نظر قرار گیرد.
رییس س��ازمان پزش��کی قانونی کش��ور با تأکید 
ب��ر انجام برخ��ی اقدامات در جهت نی��ل به اهداف 
س��ازمانی، گف��ت: توانمندس��ازی تمام��ی رده ها، 

استفاده از علم و فناوری، بهبود کارکرد همه اجزای 
س��ازمان برای ارتقای خروجی کار سازمان و تقویت 
روحیه خدمتگذاری از امور ضروری برای دس��تیابی 
به اهداف تعیین ش��ده است. وی توصیه به دانستن 
ق��در و ارزش و اهمیت جای��گاه های مدیریتی برای 
خدمت، صداقت در گفتار و پرهیز از گفتار ناصحیح 
و یا شعارزدگی، قدردانی از زحمات همکاران به ویژه 
اقدام��ات خاص آنان، تقویت انگی��زه های معنوی و 
عدم نفوذپذیری از صاحب��ان نفوذ را از دیگر عوامل 

موثر در تحقق اهداف سازمان عنوان کرد.
دکتر مس��جدی در ادامه با اش��اره ب��ه نامگذاری 
س��ال جاری ب��ا عنوان "مه��ار تورم و رش��د تولید" 
از س��وی رهب��ر فرزانه انقلاب بر ل��زوم توجه به این 
ش��عار در انجام وظایف و ارائه خدم��ات تأکید کرد 
و با برش��مردن برخی مطالبات رهب��ری در دیدار با 
مسئولان کش��ور خاطرنشان کرد: دعوت به همدلی 
و هم��کاری، مردمی بودن مدی��ران و اینکه مدیران 
خود را خادم مردم بدانند و ایجاد تحول در راستای 
رفع نقاط ضعف از جمله مهم ترین مطالبات رهبری 
در دیدار با مس��ئولان بود که لازم است در سازمان 

پزشکی قانونی کشور نیز سرلوحه امور قرار گیرد.

رییس سازمان پزشکی قانونی کشور در ادامه سخنان 
خود به مهم ترین اولویت های سازمان در سال جدید 
نیز اشاره کرد و گفت: نهایی شدن نرم افزار تخصصی و به 
کارگیری آن در تمامی بخش های تخصصی، گسترش 
ارتباط الکترونیک با دانشگاه ها به منظور تسریع در کار 
و کاهش تردد مراجعی��ن و نیز کاهش احتمال جعل 
مستندات، نظارت کامل بر زیرمجموعه، فساد ستیزی 
با رویکرد پیشگیرانه و اصلاح افراد، اجرای دقیق قانون، 
مدیریت جهادی و مجاهدانه با تأکید بر تکریم، خدمت 
رسانی و توجه به س��لامت روانی مردم از اولویت های 
سازمان در سال جاری است. وی اطلاع رسانی دقیق و 
ش��فاف به مردم در خصوص دستاوردهای سازمان را 
از دیگر اولویت های سال جاری عنوان کرد و اظهار 
داش��ت: سازمان در س��ال های اخیر پیشرفت های 
قابل توجه��ی، به خصوص در ح��وزه تولید و بومی 
س��ازی تجهیزات و دس��تگاه ها، داش��ته و اقدامات 
موثری در زمینه اصلاح کوریکولوم رش��ته تخصصی 
پزشکی قانونی، راه اندازی دانشکده پزشکی قانونی، 
توس��عه بانک اطلاعات هویت ژنتیک ایران به انجام 
رس��انده که لازم است مردم در جریان این پیشرفت 
ها قرار گیرند. وی به آفاتی که ممکن است در مسیر 
تحقق اهداف خلل ایجاد کنند نیز اش��اره و تصریح 
ک��رد: در راس��تای تحق��ق اهداف و دس��ت یابی به 
تعالی س��ازمانی باید به برخی آفات که مانع رسیدن 
به اهداف متعالی س��ازمان می ش��ود نیز توجه و از 
آنها برحذر بود از جمله توقف در حرکت و پیشرفت 
و از دس��ت دادن نش��اط در کار و گرفتار روزمرگی 
ش��دن، خودش��یفتگی، غرور و غفلت، اشرافی گری، 
لذت جویی و توجه بی قاعده به زخارف دنیوی و زیاده 

خواهی و توجه به کسب محبوبیت.

وزی�ر دفاع و پش�تیبانی نیروهای مس�لح با 
ص�دور حکمی »مه�دی جعفری« را به س�مت 
رئیس دانش�گاه صنعتی مالک اش�تر منصوب 

کرد.
به گزارش ایس��نا به نق��ل از روابط عمومی وزارت 
دفاع، امیر سرتیپ ستاد »محمدرضا آشتیانی« وزیر 
دفاع و پش��تیبانی نیروهای مس��لح با صدور حکمی 
»مهدی جعفری« را به سمت رئیس دانشگاه صنعتی 
مالک اش��تر منصوب و با صدور لوحی از تلاش های 
ارزنده س��ردار س��رتیپ پاسدار »قاس��م تقی زاده« 
رئیس س��ابق دانش��گاه صنعتی مالک اشتر تقدیر و 

تش��کر کرد. مراس��م معارفه رئیس جدید دانش��گاه 
صنعتی مالک اش��تر با حضور امی��ر دریادار »مهدی 

خواجه امیری«  معاون هماهنگ کننده وزارت دفاع 
و پشتیبانی نیروهای مسلح، روسای ادارات عقیدتی 
سیاس��ی، حفاظت اطلاعات و جمع��ی از معاونین، 
مدیران ارشد و کارکنان دانشگاه صنعتی مالک اشتر 

در محل دانشگاه برگزار شد.
بر اس��اس این گزارش، »مه��دی جعفری« پیش 
از ای��ن مع��اون پژوهش، فناوری و توس��عه صنعتی 

دانشگاه صنعتی مالک اشتر بوده است.
ریاست دانشگاه صنعتی مالک اشتر پیش از این بر 
عهده سردار س��رتیپ پاسدار »قاسم تقی زاده« بوده 

است.

اسلامی: 

صدور مجوز مصاحبه با دانشمندان هسته ای ایران کذب است
رییس سازمان پزشکی قانونی کشور اعلام کرد

اولویت ها و سیاست های سازمان پزشکی قانونی در سال جدید

با حکم وزیر دفاع

رئیس جدید دانشگاه صنعتی مالک اشتر منصوب شد

 محمدرضا حسن پور- مدیرعامل گروه صنعتی نوردکاران فولاد غرب

ی  شایسته  انتصاب  بخش  مسرت  نوید 
حضرت عالی را بعنوان مدیر شعب بانک 

ملت استان آذربایجان شرقی تبریک و تهنیت عرض می نماییم.
دوام توفیقات و مزید عزت و سلامت جناب عالی را از جهان دار 

جهان آفرین مسالت داریم .

جناب آقای محمد امیرهوشنگی


